

Møtereferat Styret i NCK

23.01.2023



Dato: 23.01.2023

Tid: 18.30 – 19.30

Sted: Teams

Referent: Ina Bartz-Johannessen

Deltakere

Navn	Rolle	Til stede	Ikke Til stede
Aud Schønning (AS)	Leder, NCK	X	
Torill Undheim (TU)	Nestleder, NCK	X	
Unni Lima Olsen (ULO)	Styremedlem	X	
Inger Pettersen (IP)	Styremedlem, kasserer	X	
Ina Bartz-Johannessen (IBJ)	Styremedlem, sekretær	X	
Elisabeth Eftedal Johansen (EEJ)	Varamedlem styret	X	
Bente Malmin Aamodt (BMA)	Varamedlem styret	X	
Hanne H Lønning (HHL)	Varamedlem styret	X	

Møtet

pkt	Tema	Følger opp:
1.	Gjennomgang av sist møtereferat <ul style="list-style-type: none">korte ned referat – ta med hovedpunktVi trenger artikler til bladet	IBJ
2.	Valg av avlsråd Enes om at man kontakter Tina og Anne-Britt som sitter i rådet i dag med ønske om at de blir i sine roller i alle fall ut februar, ettersom man fortsatt trenger tid i styret til å definere hva avlsrådet konkret skal jobbe med.	AS/TU
3.	Videre arbeid med valg av arbeidsutvalg Samtlige medlemmer fra opprinnelig arbeidsutvalg blir sittende,	AS/TU
4.	Videre arbeid med valg av referansegruppe Referansegruppen skal ikke ha beslutningsmyndighet, men fungere som sparringspartnere. Møtes og mene + stille spm både til vanlige oppdrettere og de oppdretterne som skal kryssavle. Kandidater til gruppen diskuteres.	AS
5.	Digitalt oppdrettermøte TU: mener vi bør få satt en dato for oppdrettermøte snart, det er mye spm på FB som man bør svare på.	

	<p>7 februar kl 19.00 settes som dato.</p> <p>Informasjon legges på klubben hjemmeside, klubbens FB side samt oppdrettergruppe.</p> <p>Innspill om at vi bør opprette en egen oppdrettergruppe i regi av styret. ULO ser på dette. Hun legger også ut info vedr møtedato, agenda kommer senere.</p> <p>EEJ tar ansvar for påmelding, ønsker frist mandag 6 februar kl 18.00</p>	<p>ULO</p> <p>EEJ</p>
6.	<p>Styresamling</p> <p>Fysisk eller lang dag på teams? Enes om at dette møtet kan tas på teams, må enes om dato.</p>	<p>AS</p>
7.	<p>Samling for oppdrettere/medlemmer</p> <p>Enes om at denne kan avholdes som en hybridløsning der de som ikke har mulighet til å være fysisk til stede, kan delta via Teams</p> <p>Foreslått dato 14-15 april</p>	
8.	<p>Webshop</p> <p>Skal vi se på mulighet til å opprette en gruppe for å se på muligheter rundt webshop, både artikler og løsning for gjennomføring?</p> <p>HHL: Elin sitter med artikler som er produsert for Dogs 4 all, som kan selges. EEJ ønsker en oversikt over artikler.</p>	<p>IBJ</p> <p>HHL/EEJ</p>
9.	<p>Utstilling i mai/juni</p> <ul style="list-style-type: none"> • Dato: • Larvik, flyplass, tog campingplass fine områder • Larvik hundeklubb om de kunne være interessert i å ha utstilling på sitt område, gressplenen er under renovasjon, har kiosk på området. • gresSlette på gata rett over Elisabeth. Pil og Bue bane. Ingen fasiliteter • Arbeidsplassen til mannen til Elisabeth. God plass med gressplen 	<p>EEJ/HHL/BMA</p>